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Protokół nr 20/2012 
posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach,  

odbytego w dniu 20 sierpnia 2012 r. w godz. od 1530 do 1600 w sali nr 146  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

 
 
Obecni członkowie Komisji: 
 

1/ Stanisław Kulikowski – przewodniczący Komisji, 

2/ Adam Kacprzyk – wiceprzewodniczący Komisji, 

3/ Grzegorz Gorlo, 
4/ Krzysztof Ołowniuk, 
5/ Leszek Perkowski,  
6/ BoŜena Topczyłko. 
 

Nieobecny: Stanisław Sieczkowski. 
 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/ Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk, 

2/ Alicja Andrulewicz – naczelnik Wydz. KTP, 

3/ ElŜbieta Bogdan – Pełnomocnik do współ. z organizacjami pozarządowymi. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 Posiedzeniu przewodniczył Stanisław Kulikowski, który powitał zebranych  
i przypomniał, Ŝe porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami.  
 Członkowie komisji nie wnieśli uwag, wobec czego został przyjęty następujący 
porządek posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie protokołów nr 18/2012 z dnia 18 czerwca 2012 r. i nr 19/2012 z dnia  
27 czerwca 2012 r. posiedzeń Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej   
w Suwałkach.  

2. Informacja z I konsultacji projektu Programu współpracy Miasta Suwałk  
z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  
o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, na 2013 rok. 

3. Propozycje priorytetowych zadań publicznych na 2013 rok. 

4. Wolne wnioski. 

 
Ad pkt . 1. 
Przyjęcie protokołów nr 18/2012 z dnia 18 czerwca 2012 r. i nr 19/2012 z dnia  
27 czerwca 2012 r. posiedzeń Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej   
w Suwałkach. 
  
Stanisław Kulikowski zapytał radnych o ewentualne uwagi i wnioski do protokołów  
z poprzednich posiedzeń Komisji Kultury, Sportu i Turystyki. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, 
wobec czego stwierdził, Ŝe protokoły zostały przyjęte przez Komisję. Poinformował równieŜ, 
Ŝe protokoły są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  
 
Ad pkt . 2. 
Informacja z I konsultacji projektu Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku 
publicznego i o wolontariacie, na 2013 rok. 
Informacja… stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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 Członkowie Komisji nie mieli uwag, w związku z czym Informacja… została przyjęta.  
 
Ad pkt . 3. 
Propozycje priorytetowych zadań publicznych na 2013 rok. 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 Członkowie Komisji nie mieli uwag, w związku z czym Propozycje priorytetowych 
zadań publicznych na 2013 rok zostały przyjęte.  
 
Ad pkt . 4. 
Wolne wnioski. 
 
Grzegorz Gorlo poruszył temat finansowania sportu dzieci i młodzieŜy w naszym mieście. 
UwaŜa, Ŝe konieczne jest wypracowanie nowego sposobu zarządzania sportem. Środki 
finansowe z budŜetu miasta przeznaczone na sport skoncentrowane są głównie wokół Klubów 
Wigier i Ślepsk. Optował za przekierowaniem tych środków na masowy sport dzieci  
i młodzieŜy oraz ich trenerów, którzy są pasjonatami, wówczas za kilka lat Kluby zyskałyby 
suwalskich zawodników na wysokim poziomie. UwaŜa, Ŝe Klub Wigry powinien być 
samoistną jednostką, której zarząd ponosi odpowiedzialność za jego funkcjonowanie. 
Poprosił Prezydent Miasta o opinię w tej sprawie.  
   
Adam Kacprzyk  nadmienił, Ŝe dofinansowanie Klubów Wigry i Ślepsk z budŜetu miasta jest 
nieduŜe. W Klubie Wigry szkolonych jest około dziesięciu grup składających się z młodzieŜy 
w róŜnym wieku. Większa część kadry Klubu to ludzie z Suwałk. Mało prawdopodobne jest, 
Ŝeby wszyscy szkoleni wychowankowie grali na poziomie II ligi piłki noŜnej, czy I ligi 
siatkówki. Stwierdził, Ŝe naleŜy utrzymać dotację z budŜetu miasta przeznaczoną dla Klubów 
Wigry i Ślepsk i w dalszym ciągu asygnować środki finansowe na szkolenie młodzieŜy.  
 
Czesław Renkiewicz nawiązując do wypowiedzi radnego Grzegorza Gorlo poinformował,  
Ŝe powołał Radę Sportu, z którą odbył juŜ jedno spotkanie, w celu opracowania rozwiązań 
dotyczących finansowania suwalskiego sportu z budŜetu miasta. Zasugerował, Ŝeby Komisja 
Kultury, Sportu i Turystyki równieŜ spotkała się z Radą Sportu w celu przedyskutowania 
powyŜszego tematu. UwaŜa, Ŝe w Suwałkach naleŜy promować kilka wiodących dyscyplin 
sportowych, a pozostałe środki finansowe przeznaczyć na sport masowy. Ministerstwo Sportu 
prowadzi ranking rywalizacji sportowej dzieci i młodzieŜy, dzięki któremu znana jest pozycja 
suwalskiego sportu na tle innych miast oraz to w jakiej dyscyplinie odnosimy sukcesy. 
Zwrócił uwagę, Ŝe przez ostatnie lata Klub Wigry „kupuje” zawodników z innych krajów, 
czego nie popiera. Zdecydowanie wolałby oglądać mecze z udziałem zawodników 
pochodzących z Suwałk i okolic. Niemniej jednak temat dotyczący wprowadzenia zmian  
w finansowaniu sportu na terenie naszego miasta będzie w najbliŜszym czasie omawiany.  
 

Na tym protokół zakończono. 
 

      Przewodniczący 
      Komisji Kultury, Sportu i Turystyki 

      Rady Miejskiej w Suwałkach 
Protokołowała:        
Katarzyna Gałazin              Stanisław Kulikowski 
         
Inspektor w Biurze Rady Miejskiej   
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


